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Írásbeli kérdé s
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-a
alapján kérdést kívánok feltenni

Németh Lászlón é
nemzeti fejlesztési miniszter asszonyna k

„Valóban megveszi az MVM az E .ON gázüzletágát? Mennyiért? ”

címmel.

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Asszonytól, azért t ő le, mert e tárgykörben

a Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Dr. Orbán Viktor miniszterelnök hivatalba lépése óta több alkalommal tett az állam

tulajdonosi pozícióinak szándékolt erősítésére vonatkozó kijelentéseket .

2012 . augusztus 25-én egy fesztiválon a — jelenleg az E .ON által tulajdonolt — földgáz

üzletág vonatkozásában egyenesen úgy nyilatkozott, hogy „vissza fogjuk vásároln i

pillanatokon belül az E .ON-t a németektő l”. Ezt követően több alkalommal jelent meg

sajtóhír arról, hogy az MVM vásárlási szándékkal megkezdte az E .ON haza i

gázüzletágát megtestesít ő E.ON Földgáz Trade Zrt. és E.ON Földgáz Storage Zrt .

átvilágítását .

A miniszterelnökt ől idézett „pillanatok” a nyilatkozat óta bizonyosan elteltek, az

átvilágítás, vagyonértékelés eredményeir ő l azonban mindezidáig nem sok informáci ó

került nyilvánosságra.

Mindezek alapján a Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7 . cikkében

biztosított jogommal élve az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 46/1994. (IX.

30.) OGY határozat 91 . §-a alapján az alábbi kérdéseket intézem Önhöz :



1. Komolyan kell-e venni a miniszterelnök idézett nyilatkozatát ?

2. Ön szerint mekkora id ő intervallumot kell érteni a „pillanatokon belül” kifejezé s

alatt?

3. Milyen eredményre vezetett az E .ON Földgáz Trade Zrt . és az E.ON Földgáz

Storage Zrt. átvilágítása, értékelése? A cégértékelést tartalmazó dokumentáció t

kérem, bocsássa rendelkezésemre !

4. Milyen cégérték és lehetséges vételár került meghatározásra az el őző kérdés

szerinti társaságok esetében?

5. Ki, mely testület fog döntést hozni (esetlegesen : hozott döntést) az érintet t

társaságok megvásárlásáról ?

6. Amennyiben az akvizícióról szóló döntés még nem született meg, mikorr a

várható az érintett társaságok megvásárlásáról szóló végs ő döntés meghozatala?

7. Várhatóan mennyivel lesz olcsóbb a földgáz fogyasztói ára az esetleges

akvizíciók következtében ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2012 . november 12 .
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Dr. Józsa Istvá n

országgyűlési képviselő
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